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KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai; 

4. Darbotvarkės tvirtinimas; 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

6. Kvorumo tikrinimas; 

7. VGTU SA MF veiklos ataskaitos pristatymas; 

8. Klausimų sesija; 

9. VGTU SA MF finansinės ataskaitos pristatymas; 

10. Klausimų sesija; 

11. VGTU SA MF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai; 

12. Kandidatų į VGTU SA MF pirmininko pareigas prisistatymai; 

13. Klausimų sesija; 

14. VGTU SA MF pirmininko rinkimai; 

15. Kandidatų į VGTU SA prezidento pareigas prisistatymai ir debatai; 
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16. Klausimų sesija; 

17. VGTU SA prezidento rinkimai; 

18. VGTU SA F pirmininko rinkimų rezultatų pristatymas; 

19. VGTU SA MF Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją; 

20. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 18 seniūnai iš 21. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA MF pirmininkas Vladislav Bogdzievič atidaro konferenciją. 

 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai 

● Konferencijos pirmininku pasiūlytas Viktoras Jašinskas. Patvirtinta bendru 

sutarimu. (1 susilaikė) 

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Karolis Bendinskis ir Ervinas Dambrauskas 

.  Patvirtinta bendru sutarimu. (1 prieš,1 susilaikė) 

4. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui:- 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Viktoras Markovas, Vėjas Strelčiūnas ir 

Aleksandra Adeikytė. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Viktoras Markovas, Vėjas 

Strelčiūnas ir Aleksandra Adeikytė. 

Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 21 seniūnai iš 18. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 

6. VGTU SA MF veiklos ataskaitos pristatymas 
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VGTU SA MF pirmininkas Vladislav Bogdzievič pristato VGTU SA MF veiklos 

ataskaitą už 2023 m. balandžio 2 d. – 2024 m. spalio 4 d. laikotarpį. 

 

7. Klausimų sesija 

VGTU SA MF pirmininkas Vladislav Bogdzievič atsako į kylančius klausimus apie 

VGTU SA MF veiklos ataskaitą už 2023 m. balandžio 2 d. – 2024 m. spalio 4 d. 

laikotarpį. 

 

 

Simonas Jurkinas (svečias) 

Norėjau paklausti jei, kad darėte viena susitikima su seniūnais, tavo nuomone, ar pakako 

vieno susitikimo su seniūnais, kad būtų užtikrintas tas pastovus ryšys ir informacijos 

rinkimas apie atstovybės veiklą ir problemų išreiškimą ? 

Atsakymas: Mano nuomone, tai yra nepakankamas kiekis, tą reikėtų tikrai tvarkyti ir 

optimizuoti dažniau, tačiau vis tiek tas reikalas nėra pamestas ir iš to susirinkimo šiokią 

tokia informacija mes gauname, ar atsakiau? 

Klausimo papildymas : O, irgi, vat, iš tavo patirties, iš tos informacijos, kurią surinkot 

iš susirinkimo, ką, kokią naudą davė tas vienas susirinkimas ar buvo kažkokia nauda? 

Atsakymas: Iš esmės, galiu aš šita klausimą deleguoti savo vicepirmininkui.  

Atsako vicepirmininkas (Žygimantas Juknevičius):Labas Simonai, reikia prisiminti, 

kada jis buvo, gegužę lygtais, jo, tai iš to susitikimo buvo sužinota, kad šiaip problemų 

nėra, aišku jos kartojas, kad su tais dėstytojais, kurie, kaip visada, dažnai darydavo tas 

problemas, sakykime tūrėjo aukštesnį rangą, katedros vedėjas ar kažkas tokio ir jam 

dekanatas labai įtakos didelios padaryti negali, nes jis yra kaip sakant valdžioj ir keisti 

sunku . 

 

Žaneta Kravcova (alumni) 
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Dėl viešinimo ir komunikacijos niekad nebuvo vykdyta, kaip galvoji ar tai yra vienas 

svarbesnių dalykų, ką turėtų atstovybė daryti ar jūs galite viską palikti šone, ir nieko 

neviešinti, ir nekomunikuoti apie savo veiklą, ir visus kitus dalykus? 

Atsakymas: Kaip ir sakiau, tas viešinimas vyko tiesiog, kadangi tai, kas yra 

suformuluota, kad atstovybės sprendžiamais klausimais, tai taip, deja, ties šituo punktu 

mes nieko neturime, bet jo aš visiškai sutinku su šia nuomone, jeigu mes norime 

didesnio įsitraukimo iš seniūnų, mes turime taip pat parodyti savo ir tą atvirą veiklą . 

Klausimo papildymas : Tai ką darysit kitaip, kad na būtų pasiektas kažkoks rezultatas 

ties šita vieta ? 

Atsakymas: Aš turiu nusimatęs vieną idėją, nu, ta prasme, jeigu mane perrinks po šitos 

konferencijos, tai, iš esmės, yra visos viešinimo strategijos pakeitimas . 

Klausimo papildymas :Konkrečiau ? 

Atsakymas: Daryti hibridinį viešinimą socialiniuose tinkluose, karts nuo karto prasieiti 

ir išviešinti gyvai . 

 

Simonas Jurkinas (svečias) 

Dar norėjau paklausti apie ketvirtakursių studentų apklausą, kuri buvo įvykdyta, kokią 

naudą jinai atnešė šiais metais, nes, kiek suprantu, ji buvo pirmą kartą daryta ? 

Atsakymas: Taip, kiek mes šitą visą apklausą, apklausos rezultatus pristatėme dekanate, 

po to neseniai turėjau rudenį su juo susitikimą, kaip tik uždaviau jam tą patį klausimą. 

Iš esmės, dekanatas visus dėstytojus, kurie buvo kažkaip neigiamai apibudinti toje 

apklausoje, kvietėsi pas save ir aiškinosi, kodėl taip yra, bet, kaip ir sakau, realius 

rezultatus pasimatysim, kai įvykdysim dar kartą šitą klausimą, ar yra pokytis, bus su tais 

dėstytojais, kurie, sakykim, ne taip dėsto ar kažkaip ne taip aiškina ar to pokyčio nėra . 

 

Aleksandra Ladygo (alumni) 
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Buvo susitikimas su FIDI 56 organizatoriais, ką ji davė jums, kaip atstovybei, naudingo, 

iš esmės ? 

Atsakymas: Šiuo metu nu trumpalaikė, perspektyviai gal tos naudos neatnešė, bet 

ilgalaikiai perspektyvai, tai gali būti viena iš aukštųjų mokyklų, su kurioms galima 

bendradarbiauti, na dabar koks yra mano žinioms, nauda, kurie jie momentiškai atnešė 

mes jų renginį kažkiek paviešinom universiteto ribose ir iš jų yra tas pats pažadas, vieną 

iš mūsų renginių pasiviešinimą jų universiteto ribose, tai, sakykim, taip, atstovybei 

atnešė naudą, kad išviešinimas mūsų renginių kitame universitete . 

 

Žaneta Kravcova (alumni) 

Tai irgi klausimas apie SPK, kadangi tai yra vienas iš svarbiausių organų pas mus ir 

nebuvo labai didelių veiksmų atlikta, tai gal galėtumėte pakomentuoti, kodėl ir irgi ką 

darytumėte, jeigu perrinktų kitaip, ar butu kažkas pakeista, ar yra tikrai labai svarbu?  

Atsakymas: Aš su tavim visiškai sutinku, ačiū už klausimą, tai yra toks dalykas, kuris 

neturi būti taip parastai paliekamas, kodėl neišėjo nieko padaryti, aš, asmeniškai, pats 

bandžiau komunikuot, mano vicepirmininkas bandė irgi komunikuot dėl SPK, nes šiuo 

metu yra pora studentų, kurie norėtų būti, nu pakečiami, tačiau nesuradome tų kitų 

studentų, kurie irgi norėtu atstovauti tą SPK, jų grupę ir va. Ką darytume kitaip šiuo 

momentu? Gal neturėčiau to tikslingo atsakymo, tačiau tikrai bandyčiau gal labiau 

komunikuot su tų grupių studentais, išsiaiškinti, kodėl būtent verta atstovauti SPK, kad 

nu įkalti tą mintį, kad jeigu jiems kažkas tai nepatinka, greičiausias būdas ir yra eiti į 

SPK iškomunikuoti. Kaip SPK studentas, tai, iš esmės, sutrumpinant, tai tiesiog gyvai 

eičiau ir nu bendraučiau su studentais, o ne kažkaip elektroniniu būdu .  

 

Ervin Borkovski (svečias) 

Turiu klausimą dėl baigiamųjų darbų vadovų apklausos, apžvalgos, kaip paminėjote, 

kaip suprantu ataskaitoj pirmosios pakopos -bakalauro, o kodėl neįtraukta magistru, nes 
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magistrai rašo žymiai ilgesnį laiką baigiamuosius darbus, kodėl neapklausėt magistru 

dėl jų baigiamųjų darbų vadovų ? 

Atsakymas: Nes greičiausiai turim prastą susisiekimą su magistrais ir labiau 

susikoncentravom su bakalaurais .  

 

Agna Petkevičiūtė (svečias)  

Tai gal galėtum truputelį pličiau papasakoti kokia yra dabar situacija su SPK, kiek 

programų turit SPK atstovų, kuriuos reikėtų keisti ir kur daugiau trūksta tų atstovų, nes 

pradėjai pasakoti apie situaciją, kuriose yra problemų tai galbut seniūnams būtų idomu 

sužinoti situaciją, kaip yra programos atstovaujamos ? 

Atsakymas: Ar galėčiau šį klausimą deleguoti vicepirmininkui? Nelabai. 

Atsako vicepirmininkas (Žygimantas Juknevičius): Ką galiu pakomentuoti, kad dabar, 

nuo pernai ketvirtakursiai, kurie buvo SPK, tai jų nebėra ir tiesiog su SPK tas reikalas, 

kai yra užsaldytas nelabai, nes per vėlai buvo daryta komunikacija . 

Klausimo papildymas : Tai realiai visų programų SPK nėra . 

Atsako vicepirmininkas (Žygimantas Juknevičius): Nariu yra, bet aš nežinau ar daro 

susirinkimus, nelabai galiu atsakyti i klausimą. 

Klausimo papildymas :Kodėl ? 

Atsako vicepirmininkas (Žygimantas Juknevičius): Nes, nu nespėjo susigrūsti šiam 

mėnesiui.  

Klausimo papildymas :Kaip yra kad vicepirmininkas nesužiūri ir pirmininkas nesižiūri  

Atsakymas: Na mes koncentruojamės nu taip suprantu dabar tavo klausimą, iš esmės, 

tai yra mūsų pareiga sužiūrėti vieną iš svarbiausių organų, vieną iš svarbiausių dalykų, 

na, tačiau taip atsitinka, kad susikoncentruojam ties vienais dalykais ir kartais neišeina 

ties kitais, tai greičiausiai gali būti gal ir mano viena iš vadavimo ydų, kad nesugebėjau 

tinkamai paskirstyti darbo krūvi ir dėjau i vienus dalykus didesni fokusą, o kitus padėjau 

i šalį . 
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Jovita Bžezinskaja (svečias)  

Gal planavai, gal galėtum pakomentuoti, apibūdinti kokių veiksmų pats ėmeisi, kad dar 

vieną kandidatą paruoštum pirmininko pareigoms? 

Atsakymas: Iš esmės susisiekiau su praeitos ir už praeitos kadencijos pirmininkais ir jie 

turėjo du KLP pavasarį, tai šitie abudu KLP pasišnekėjo, iš esmės, tiems dviem 

pirmininkais pasisemia iš jų tam tikros motyvacijos, tam tikrų žinių, vėliau pats jiems 

paskiriau sukurti savo veiklos gaires, kad, iš esmės, jie būtų pasiruošę šitai 

konferencijai, vedžiau juos į valdybos, dekanato posėdžius bei skyriau tam tikrą, tiesiog 

užduotėlę ir viskas. Iš esmės tiesiog skyriau tai, ką darė pirmininkas . 

8. VGTU SA MF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA MF pirmininkas Vladislav Bogdzievič pristato VGTU SA MF finansinę 

ataskaitą už 2023 m. balandžio 2 d. – 2024 m. spalio 4 d. laikotarpį. 

 

9. Klausimų sesija 

VGTU SA MF pirmininkas Vladislav Bogdzievič atsako į kylančius klausimus apie 

VGTU SA MF finansinę ataskaitą už 2023 m. balandžio 2 d. – 2024 m. spalio 4 d. 

laikotarpį. 

 

Adelija Mažylytė (GIVf-22) 

Mano klausimas būtu dėl stovyklos pirmakursių. Gavot šeši šimtus eurų, ar žinot kiek 

išleidote ? 

Atsakymas: Visi finansiniai judėjimai bus parodyti verslo vadybos fakulteto studentų 

atstovybės tenais, jeigu ateisite į konferenciją, galėsite matyti visus finansinius 

judėjimus, kas buvo išleista. Šioje ataskaitinėje yra tiesiog toks vat likutis, kuris liko 

nuo pirmakursių. 
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Klausimo papildymas: Kodėl verslo vadyba? 

Atsakymas: Nu tiesiog. 

Klausimo papildymas: Aš suprantu, kad jūs darote su verslo vadyba pirmakursių 

stovyklą. Kodėl pas juos tai išvis  yra? 

Atsakymas: Nes buvo tiesiog toks susitarimas, kad visi finansiniai judėjimai eina per jų 

sąskaitą, taip yra tiesiog paprasčiau . 

 

Vėjas Strelčiūnas (svečias)  

Prie pajamų turit šešiolika eurų trisdešimt keturis centus elektronikos fakulteto pinigų 

ir tuos pačius pinigus išleidžiat, tai kaip čia veikia, kad jie jums sumoka, po to jūs 

išleidžiat?  

Atsakymas: Ne, čia tiesiog parodyti visi finansiniai judėjimai, mes iš savo sąskaitos 

nupirkome tiek sau daiktus krikštynom, tiek elektronikam daiktus krikštynom, nes vėl 

gi, tai tiesiog buvo patogiau ir jie tiesiog mūsų tuos pinigus mums gražino už tuos 

daiktus, kurie buvo panaudoti jų punktam ir jų veiklai. 

Klausimo papildymas :O kodėl jūs mokėjot už elektronikų daiktus ? 

Atsakymas: Nes tai buvo paprasčiau tiesiog, nu, kadangi ėjo iš mano atstovybes žmonės 

supirkti daiktus, tai mes tiesiog padarėm bendra sąrašą, nu ir sumokėjom.  

 

Saulius Paukštė(svečias)  

Galėtum pakomentuoti kas čia buvo klaidingas pavedimas ? 

Atsakymas: Kai dariau pavedimą telefonu vienam žmogui, nu iš savo sąskaitos, kaip, aš 

maniau, buvo pervesta iš atstovybės sąskaitos, tačiau šitą klaidą ištaisiau per vieną 

dieną, nes nu pastebėjau ir nu tas žmogus po to grąžino, tai tiesiog mano neatidumas . 

 

Martynas  Šimkus (svečias)  
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Kokias išlaidas patyrėte pavasariniu mokymu metu, kadangi esi tik nurodęs pajamų 

vidurkį? 

Atsakymas: Vėlgi tos visos išlaidos buvo daromos per architektūros fakulteto sąskaita, 

tai šitie visus judėjimus pamatysite architektūros fakultete. 

  

 

10. VGTU SA MF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai 

Balsavime dėl VGTU SA MF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius –  

Už – 17 

Prieš – 0 

Susilaikė – 1 

 

Balsavime dėl VGTU SA MF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių delegatų skaičius –  

Už – 15 

Prieš – 0 

Susilaikė – 3 

 

11. Kandidatų į VGTU SA MF pirmininko pareigas prisistatymai 

Prisistato kandidatai į VGTU SA MF pirmininko pareigas: Vladislav Bogdzievič , 

Mantas Jozavitas. 

12. Klausimų sesija 

Kandidatai į VGTU SA MF pirmininko pareigas atsako į kylančius klausimus. 

Simonas Jurkynas (svečias) 
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Išsikėlei daug papunkčių savo tikslams, kurie, tavo nuomone, būtu, gal pasakysi, 

svarbiausias akcentas visų tavo papunkčių? 

Atsako Mantas Jozavitas: Aš galėčiau pasakyti du, tai pirmas būtu dėl studijų kokybės, 

kaip Vladas ir minėjo, kai buvo darytos analizes dėl ketvirto kurso ir ką būtų galima 

padaryti ir buvo ženklas, kad nu analizės veikia, kalbėjimas veikia ir galima pratęsti, o 

antras būtu komunikacija ar tai būtų tarp studentu, ar būtų studentų atstovybių, ar 

fakulteto padalinių. 

Klausimo papildymas :Gali šiek tiek detaliau, kaip tu išsivaizduoji papasakoti, kaip tą 

komunikaciją galėtum su savo komanda pagerinti ? 

Atsako Mantas Jozavitas: Tai pirmas dalykas būtų, kaip pavyzdys, norėtume padaryt 

analize tarp skirtingų kursų, tai, mano manymu, labai akcentuotume į kalbėjimą su 

seniūnais, kadangi jie atstovauja savo akademines grupes, tai mes kuo dažniau 

darytume, tuo geriau mano manymu būtų daugiau galėtume sužinoti problemas, kurios 

yra aktualios jiems . 

 

Dominykas Tvaska (Alumni) 

Kokį vieną darbą dėl studento jūs norėtumėte padaryti per ateinančią kadenciją, 

pavyzdžiui, kažką iš jūsų asmeninės programos, kurią studijuojate ir matote, kad yra 

negerai ir norėtumėte labai pakeisti ar šnekant su studentais pastebėjot, kad kitose 

programose yra negerai, kokį vieną konkretų darbą su vienu konkrečiu moduliu 

norėtumėte pakeisti, nebūtinai su vienu konkrečiu moduliu, kažką konkretesnio negu 

eisime šnekėsime su dekanatu ir darysime apklausėles, ir tikėsime kad paeis ? 

Atsako Vladislav Bogdzievič: Na, kaip ir akcentavau prieš tai, tai būtent tą analizę, 

tiktais ją šį kartą praplėsti ir padaryti su visais kursais, nes, mano manymu, tai yra pats 

greičiausias būdas, tiesiog padaryt pakeitimų net ne vienam moduliui, o apimti kuo 

daugiau modulių ir net jeigu taip pagalvojus, apskritai gan nemažai yra darbo su šituo 

dalyku, nes sukviesti kiekvieną grupę ir apklausinėti apie kiekvieno modulį ir apie 
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kiekvieną dalyką, nu yra tikrai labai daug laiko reikalaujantis dalykas, tai, aš manau, 

jeigu šitą darbą pilnai įvykdysiu, tai bus tikrai nemažas pasiekimas. 

Atsako Mantas Jozavitas: Aš labiau akcentuočiau į komunikaciją, nes aš, pavyzdžiui, 

pastebėjau per šiuos metus, kad nu susitikimų su seniūnais buvo mažai, nu viena karta 

gal buvo ir, mano manymu, kai tu komunikuoji su studentais ir bandai išsiaiškinti, kas 

juos nekamuoja, taip sakant, tai jau rodo, kad, tą prasme, rūpesti, kad tau rūpi studentas, 

jie labiau gal pastebės problemas, kurias, tą prasme, juos kamuoja, taigi aš taip 

manyčiau . 

 

Vėjas Strelčiūnas (svečias)  

Dominyko Tvaskos klausimo papildymas : Su visa derama pagarba nei vienas nieko 

konkretaus nepasakėt, gal galit iš naujo pabandyti? Vieną darbą. 

Atsako Vladislav Bogdzievič: Tai nebus apklausos forma, tai bus gyvų žmonių 

kvietimas, pokalbis, interviu, sakykim taip, jeigu taip pasirodė, kad tai yra apklausa, tai 

nėra taip, visa tai ir ketvirto kurso analize buvo vykdoma ne apklausos formatu, o gyvo 

pasikvietimo . 

Atsako Mantas Jozavitas: Vladas atsakė į mano klausimą. Gyvi pokalbiai, tai yra 

komunikacija, aš tą turiu omeny. 

 

Viktoras Markovas (MSGfu-24) 

Aš girdžiu, kad daug kalbate apie bakalauro studijų studentus. Ar tai krūvio analizė apie 

nubyrėjimą ir taip toliau? Bet kažkaip pasigedau antrosios pakopos apie magistratūros 

studentus, tai gal, ar abu kandidatai, gal kažkokius jų apčiuopiamus planuojate būtent 

akcentuoti magistratūros studijų kokybę, studentų nubyrėjimą būtent krūvio analize ?  

Atsako Mantas Jozavitas: Šiaip manyčiau, kad gyvi susitikimai irgi yra labai svarbus 

dalykas, nes, aišku, pavyzdžiui, asmeniškai, nebuvau taip pamastęs, tikrai pripažįstu, 

bet jeigu taip turėčiau, sakant pasakyti, ką aš padaryčiau, tikrai bandyčiau padaryti, tai 
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yra pabandyti ne tik su bakalaurais, bakalauriniais studentais bet iš su antros pakopos 

pabandyt pasikalbėti daugiau. Sužinotume, kas juos nekamuoja ir mes taip pat 

suprastume, ką mes gal galėtume padaryti, jiems padėti . 

Atsako Vladislav Bogdzievič: Su magistrais yra tiek sunkesnė situacija, kadangi tai yra 

dirbantys žmones ir jie studijuoja jau vakarais, jie labai dažnai patyrė tos pačios laiko 

stokos skirti tai pačiai studentu atstovybei, to dėmesio, tačiau mes turim pora, nu 

ketvirtakursių, kurie irgi jau yra pasibaigę studijas ir šiuo metu, kai kurie iš jų yra 

magistro studijos, tai, manau, kadangi šitie buvę ketvirtakursiai, buvo nemažai prisidėta 

prie studentu veiklos, juo su jais, kaip pradžia galima būtų bandyti irgi susisiekti ir iš jų 

rinkti tą visą informaciją susijusią su magistro studijom, kadangi galima pripažinti, kad 

su magistrais yra palaikomas labai prastas ryšys.    

 

Adelija Mažylytė (GIVf-22) 

Ką jūs darytumėte, kad geriau sužinotumėte problemą iš užsienio studentų, nes su jais 

komunikacija irgi yra labai maža ir jie dažniausiai nesijaučia įtraukti į visiškai jokias 

atstovybes ar universiteto veiklą? 

Atsako Mantas Jozavitas: Sakyčiau, pirmas punktas, tai yra, kadangi turime tarptautinių 

reikalų koordinatorių, tai čia, galima sakyti, yra tarpininkas, mes galėtume pabandyti 

kaip nors susikontaktuoti su tais užsienio studentais. Antras dalykas yra juos labiau 

kviesti į mūsų bendruomenės organizuojamas veiklas, kad jie galėtu integruotis į mūsų 

bendruomenę ir ta prasme, gal labiau akcentuotume. Šitas, tas veiksmų planas.  

Atsako Vladislav Bogdzievič: Na, kad nepasikartoti, iš esmės, Mantas yra teisus juos 

galima labiau integruoti i mūsų veiklą, kviečiant į renginius, bet taip pat, aš manyčiau, 

kad ir tie patys kuratoriai irgi šioj vietoj mums gali pagelbėti, nes aš pats esu šiuo metu 

esu kuratorius dviejų užsieniečio grupių ir sėkmingai tiek online, ir tiek net gyvai buvau 

su jais komunikavęs, irgi buvau jau išgryninęs pora problemų, kurias jau irgi pavyko 

spręsti, kaip, pavyzdžiui, tai, kad jie negauna informacijos iš tiek iš administracijos 
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laiku, iš dėstytoju visiškai negauna, tai tas irgi buvo išspręsta, tai, manau, šioj vietoj 

greičiausias būdas yra tuos pačius kuratorius kalbinti irgi, kad jie darytų tuos pačius, 

žymiai dažniau, jeigu neišeina susitikimai, tai tada bent tada gyvai nueitų, į auditoriją ir 

nu nežinau ten dešimt minučių pakalbintu, kas gerai, kas negerai, tai jau yra geras, gera 

pradžia pirmas geras step,sas. 

 

Milda Kasparavičiūtė (MRF-24) 

Jūs kalbat, kad va daugiau reikia su seniūnais komunikuoti, gal galėtumėte konkrečiau 

pasakyti, kaip manote, kaip dažnai reikėtu tą daryti ir kodėl, tarkim ir visokius tuos 

gyvus pokalbius ir kad dažniau klausinėtu kaip sekas, kokios problemos, bet gal patys 

jau turite kažkokį tai, nu dalyką, kuri va konkrečiai klausit tų seniūnų, kokius plius 

minus pasiruošė, kokios tos problemos galėtu būt?   

Atsako Vladislav Bogdzievič: Kaip aš, bent jau matau šita reikalą, jeigu atsakant į tavo 

pirmą klausimo dalį, kaip dažnai reikia organizuoti susitikimus, manau, reikia 

organizuoti tikrai, kai prasideda semestras, kai pasibaigia semestras ir vidury semestro, 

tai kaip minimum yra trys susitikimai su seniūnais, tokie sakykim pagrindiniai, bet 

kadangi vėl gi yra tam tikri atstovybes klausimai, kurie yra sprendžiami visąlaik, tą 

galima palaikyti komunikaciją, pavyzdžiui, vėl gi nusiunčiant kartais tais pačiais 

chat,ais ką mes, pavyzdžiui, padarėm, kaip atstovybė, kokie yra nauji dalykai, 

pakeitimai dokumentuose, kaip pavyzdys yra su tuo privalomuoju lankomumu, labai 

dažnai visi painiojasi su tuo, tai vat, apie šiuos dalykus irgi galima kuo sparčiau 

pranešinėt seniūnams, kad na, jie tiesiog žinotu ir nebūtu vietoje tų  dėstytojų, kad 

tarkim, ten nežinau, lankomumas turi būti žymimas trečio kurso studentam, paskaitų, aš 

apie paskaitų lankomumą, kas yra nonsense, tai va, tai tiek . 

Atsako Mantas Jozavitas: Kaip ir Vladas minėjo, noriu nepasikartoti labai, bet yra toks 

tobulas, sakykim vidurkis, kad pradžioj, vidury, pabaigoj, bet taip pat, mano manymu, 

kadangi vis tiek mes gyvenam tokiame amžiuje, kur kiekvienas telefoną turi ir seniūnai 
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yra tam tikrose grupėse, tai būtų galima, manau, susikontaktuoti, taip pat ir nuotoliniu 

būdu pasiklausti, kaip jiems sekasi, ką pastebėjo, ką gal turi kokiu pasiūlymu, ką galima 

padaryti bei taip pat seniūnu laiškai šiais metais, aš pastebėjau, kad seniūnu laiškų, ta 

prasme, beveik nėra, o seniūnu laiškai, mano manymu, vienas iš tų dalykų, kuris yra 

šiaip svarbus, kadangi ten yra skelbiama informacija, kuri yra aktuali studentams . 

 

Dominik Motuz (Mf-24/2) 

Kodėl būtent toks interviu formatas, o ne laisvos formos apklausa ar čia nebus laiko 

kažkoks studento švaistymas? 

Atsako Vladislav Bogdzievič: Nes laisvos formos apklausa dažniausiai nesurenkami 

tokie duomenys, kaip galima būtų surinkti per interviu ir tos apklausos irgi yra karts nuo 

karto ignoruojamos, aš manau, kad tas gyvesnis interviu, jeigu ateina žmogus, jis žymiai 

daugiau tau išpasakos, nes, pavyzdžiui, jeigu, tarkim sueis kelios grupes, tai tu girdi 

vienos grupes problema ir tau, o jo tikslai pas mane irgi tas pats, yra gyvesnis 

bendravimas, jis vis tiek skiriasi nuo elektroninio, taip, elektroninis yra laiko taupantis 

dalykas, aš jo visiškai neatsisakau, nes taip pat ji nu, taip pat ji irgi planuoju tą vykdyti, 

bet aš norėčiau tiesiog daugiau gyvesnio bendravimo . 

 

Vėjas Strelčiūnas(svečias)  

Dominik Motuz klausimo papildymas : Ar Mantas turi kažkokių idėjų dėl efektyvumo 

apklausos ir interviu, ar turi savo idėjų kaip vykdyti šia apklausą ? 

Atsako Mantas Jozavitas: Dar kažko naujo sukurti nelabai, aš gal tuo norėčiau 

akcentuoti gyvus susitikimus bei taip pat apklausas, nu tai tikrai butu efektyviau negu 

kažką naujo pabandyt, jau geriau atšlifuoti, taip sakant, sistemą, kad jinai dirbtų ar 

pabandyt kaip nors ją truputi pakeisti, kad rezultatas gautųsi.   

 

Vėjas Strelčiūnas (svečias)  
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Kodėl jus manot, jeigu jums sunkiai sekasi  surinkt apklausų rezultatus elektroniniu 

formatu, kaip jūs manot surinksit žmones į gyvus susitikimus  ? 

Atsako Mantas Jozavitas: Kokie yra planai, kad pakviestume į gyvus susirinkimus, taip 

aš supratau? 

Atsako Vėjas Strelčiūnas: Nu pas jūs sakote, kad nesusirenka žmones ir neužpildo 

nuotolinių apklausų, kurios yra  elektroninio formato, tai kaip jus tikitės surinkti 

informaciją gyvu susitikimu metu, jeigu jūs net nesurenkat rezultatų per apklausas . 

Atsako Mantas Jozavitas: Matot, kame esmė, kad nuotoliniu būdu įvyksta visokiausių 

faktorių, dėl kuriu žmogus gali užmiršti užpildyti, jeigu, pavyzdžiui, būtų išvis tas 

laiškas, kai žmogus net negavo žinutes arba jisai pamatęs užmiršo, kai yra akcentuojama 

keletą kartų, kad bus gyvas susitikimas, žmogus labiau atkreipia dėmesį  

Atsako Vladislav Bogdzievič: Aš gal labiau norėčiau tave patikslinti, duomenys yra 

surenkami, tačiau manęs netenkina duomenų kokybė, aš nesakau, kad tai yra 

neveikiantis dalykas, aš sakau, kad tai gali būti efektyviau ir atsakant į tavo klausimą, 

na tiesiog reikia komunikuot su žmonėms, jiem netinka-viena data skiri kitą, tiesiog 

randi bendrą komunikaciją, kai jis gali skirti tam susitikimui laiką ir būtent aš 

akcentuoju kodėl tai yra svarbu . 

 

Martynas  Šimkus (svečias)  

Pasakykite seniūnam, kodėl jie turėtu būtent už jus balsuot, pa,pitch,inkit, nes jūs 

pasakėt savo ambicijas, visą kitą gal šiek tiek iš žmogiškesnes pusės, ne tik tikslai 

pasakyta ?  

Atsako Vladislav Bogdzievič: Na nežinau, didžiausias turbūt pasitikėjimo kreditas, 

sakykim, į mano pusę yra tiesiog mano patirtis, galiu pripažinti, kad ne viską savo 

kadencijoj dariau gerai, kas gali, galėjo matyti iš mano veiklos ataskaitos, bet taip pat ir 

padariau, mano manymu, nemažą dalyką dar, nu tai yra to darbo ir ties ta vat mano 

analize, ir ties užsieniečiais irgi, mes kuo labiau juos bandome integruoti ir žodžiu, 
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manau, kodėl čia verta mane išrinkti, tai dėl mano patirties tame, nes aš turiu tiek pat ir 

jau su komandom patirti ta va būtent valdymo, aš  žinau, kur aš  ką dariau gerai, kur aš 

ką dariau negerai, na ir tiesiog iš to apeliuosiu ir bandysiu, aišku keistis, nu ta prasme 

daryti, mokytis iš klaidų ir ką dariau gerai daryti dar geriau, nu jeigu čia klausia apie 

vieną tokį pasiūlymą.  

Atsako Mantas Jozavitas:  Tai aš norėčiau pasakyti, kad būdamas studentų atstovybėje 

vis tiek praėjo labai nemažas laikotarpis ir einant laikui aš pastebėjau, kas yra pas mus 

gerai ir kas yra blogai, tai aš per veiklos gaires stengiausi akcentuoti tuos dalykus, 

kuriuos, mano manymu, aš galėčiau su savo komanda pakeisti ar gal net patobulinti .  

Klausimo papildymas Mantui: Tu sakai, kad matai problemas, o ką turi omeny matai 

problemas, vidines, išorines tik studentu atstovybei, tik studentams savo fakultetui ar 

tik savo grupei? 

Atsako Mantas Jozavitas: Aš manyčiau, kad ir vidiniai, ir išorinėse, ir aš matau 

problemas, kurias galima akcentuoti, kurias galima, ta prasme, kaip nors prieiti iš 

kitokio, nu iš kitos perspektyvos.  

klausimo papildymas Mantui : Tai kokios tada yra akademines problemos ir kokios yra 

socialines problemos būtent tavo fakulteto studentu? 

Atsako Mantas Jozavitas: Akademinės problemos, sakyčiau, yra, kad labai yra didelis, 

sakyčiau, miskomunikacijos dalykas tarp studentų atstovybės ir studentų, nes mes 

matome, kad nu tikrai kažkas fakultete yra blogai iš studijų kokybes puses, bet mes 

negalime, ta prasme,  prieiti prie studentų normaliai, nes nėra tiesiog to bendro 

susikalbėjimo, o iš socialines pusės, aš labiau sakyčiau, kad užsienio studentų 

pritraukimas į mūsų bendruomenę. 

  

Žaneta Kravcova (alumni) 

Jūs kalbat, kad rinksit informaciją apklausas tokias ir panašiai,  ką jūs su ta informacija 

išviso darysit, visu pirma, jeigu jūsų SPK net neveikia ir panašiai, čia ir iškarto prie 
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konkrečios situacijos, tarkim sužinote ar ne, kad yra konkreti problema, tarkim ar ne, 

kad neatitinka visiškai modulio kreditu skaičius dėl turinio ir apskritai, na visko ką tenai 

ieškai į ta modulį, ką darytume, kokie jūsų tolimesni žingsniai ir apskritai galit nuoseklia 

papasakot, na ką jus darysit su ta informaciją, kai ja susirinksit pagaliau  ? 

Atsako Vladislav Bogdzievič: Na tai tada reikia pradėti nuo to, kad jeigu mūsų neveikia 

SPK, tai reikia iš pradžių ištaisyti šią problemą, tai yra SPK suaktyvinimas pats pirmas 

žingsnis ir taip pat, nu ta studentą, kuris vis tiek sutiks atstovauti savo akademinę grupę 

ir tuo pačiu reikia ir tinkamai apmokyti, nu, ta prasme, pasakyti, kaip nu gal irgi pravesti 

kažkokia tokia, nežinau mini visi tie, kaip reikėtų, žinai, atstovauti, tą kaip tik tinkamiau 

atstovauti, kaip geriau pateikti informaciją ir visą kitą, tada, kai jau veiks SPK ir va tavo 

iškelta ta situacija su kreditu neatitikimu galima ir bandyt irgi perduoti tam studentui ir 

kad jis neštų į SPK, čia vienas būdas, antras būdas visąlaik nedingsta, tas variantas nueiti 

tiesiai šviesiai pas studijų prodekaną ir pasakyti, kad tai yra problema ir ją reikia spręsti, 

nes na arba galima taip pat ir iškomunikuoti savo socialinių ir akademinių reikalų 

koordinatoriui, kad jis lygiai taip pat irgi nuvarytų į administraciją ir aiškintųsi, nes 

greičiausias dalykas yra tiesiog arba per SPK, arba per administracija tą informaciją 

paviešinti.  

Atsako Mantas Jozavitas: Jau keletą punktu Vladas paminėjo, nes jisai pirmas ėjo. Tai 

pirmas dalykas, dėl SPK suaktyvinimas, jis jau pasakė realiai, ką aš galvojau, tada antras 

punktas, eiti iškarto pas, pala kaip tu ten sakei, studijų prodekanas aš, mano manymu, 

eičiau bandyt per dekanatą, nes studijų prodekanas yra tas žmogus, su kuriuo reikia 

bendrauti šitais reikalais, o tuo pačiu metu, manau, kad dekanatas galėtų irgi kaip nors 

padėti ties šita problema ir trečias dalykas, nu socialinių ir akademinių reikalų 

koordinatorius, manau, irgi galėtų kaip nors paaiškinti, ta prasme, ką galima būtų ties 

šituo dalyku padaryt. 

Klausimo papildymas : Kaip užtikrintumėte, kad ta problema būtų išspręsta? 
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Atsako Mantas Jozavitas: Kad ta problema būtų išspręsta nėra taip, kad mus ji išvis 

nukaktų, pirmas dalykas, ką tikrai  manyčiau, tai yra, kaip sakant bombardavimas, tai 

yra vien klausinėti ir klausinėti, ir klausinėti ar galima, ta prasme, kažkas vyksta, ar 

kažkur juda, jeigu matom, kad kažkas nejuda, stovi vietoj, mano manymu, reikėtų tada 

bandyt kažkaip iš kitos perspektyvos daryti šitą situaciją 

Atsako Vladislav Bogdzievič: Nu, manau, greičiausiais būdas, tarkim tavo pavizdiniam, 

jeigu, man rodos, sakei, kad modulis neatitinka kreditų skaičiaus, tai tiesiog po tos 

informacijos visos klaidos nueiti tiesiai pas studentus, pas tą grupę ir yra tos problemos, 

na ir pasiklausti ar, nu matote pasikeitimus ir na, jeigu jie nieko to nemato, tai toliau 

push,inti visą tą reikalą ir toliau sėdėti, tiek ant SPK pirmininku tos programos galvos, 

tiek ant dekanato, kad nu kodėl nėra tvarkomi dalykai .  

13. VGTU SA MF pirmininko rinkimai 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VGTU SA MF pirmininką. 

14.  Kandidatų į VGTU SA prezidento pareigas prisistatymai ir debatai; 

Prisistato kandidatai į VGTU SA prezidento pareigas: Agna Petkevičiūtė, Ervin 

Borkovski ir Martynas Šimkus. 

 

Klausimų sesija; 

Kandidatai į VGTU SA prezidento pareigas atsako į kylančius klausimus. 

 

Deimantė Miliauskaitė (svečias) 

Minėjai kad atstovaujama būtent tarptautiniu lygmeniu ar galėtum patikslint apie ką 

kalbėjai ?  

Atsako Ervin Borkovski: Taip, aišku, tai šiuo metu esu šiaurės universitetu NORDTECH 

student board,o nariu, tai šią vasarą buvau išrinktas kaip Lietuvos atstovas, būtent šiam 

student board,e aktyviai vykdom bendradarbiavimą su KTU SA studentų atstovybę su 
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prezidentu, su jų akademinių reikalų vadovu nešt bendrą poziciją ir iš visos Lietuvos 

šiuo metu rengiame tam tikrą rezoliuciją visam NORDTECH tinklo studentų atstovybei 

student board,ui. Kaip galima būtų gerinti visa veiklą, na čia yra mano pagrindinė, taip 

sakant, atstovavimo galbūt galimybė tarptautiniu lygmeniu, bet stengiuosi kuo aktyviau 

. 

 

Adelija Mažylytė (GIVf-22) 

Ar jūsų kitos veiklos netrukdys jums atstovauti mus? 

Atsako Martynas Šimkus: Na šiuo metu aš baiginėju akademinių reikalų vadovo poziciją 

centriniame biure, tai aš kaip ir dabar, ir neturiu kitų pozicijų, apart studentų studijų 

programų komiteto narių, tai man jisai neketina trukdyti ir dabar ieškau lankstaus darbo, 

kuris derintųsi su būtent prezidento ateitimi. 

Atsako Agna Petkevičiūtė: Tai architektūros studentų atstovybėj baigiu pirmininkavimo 

kadencija, jinai baigiąs spalio septynioliktą dieną, visuotinė konferencija bus spalio 

dvidešimt šeštą, paaiškės rezultatai, tai lieka tada studijų programų komitetas, tai tenai 

aš esu kartu su kitu atstovu atstovaujant architektūros studijų programą, o 

kraštovaizdžio studijų programai dabar yra ieškomas kitas atstovas, kuris galėtu būti 

vietoj manęs, nes buvo tiesiog transakcija, kadangi studijų programa arti metų, kitos 

papildomos veiklos aš iš anksto užsiskaičiau studijų praktiką, tad ateityje turėsiu dar 

papildomo laiko tiesiog skirti atstovybei ir man net nebus būtina dirbti, apart to nieko 

nebelieka . 

Atsako Ervin Borkovski: Taip, tai pirmininko kadenciją beveik baigiu. nors fakulteto 

dekanas nelabai to nori, norėtų, kad pratęsčiau, bet, dėja, nesu joks SPK studentų 

atstovas, esu tiesiog akademines grupės seniūnas, tai čia daug indelio nereikės. Taip, 

minėjau, kad esu NORDTECH student board,o nariu, bet irgi nesakyčiau, kad labai daug 

veiklos arba indelio reikalauja kiekvieną dieną arba kiekvieną savaitę,  kad reikėtų 

kažkaip kirtusi su prezidentavimu. Taip, šiuo metu irgi dirbu universitete pilnu etatu, 
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kas leido man susipažinti su visa administracija universiteto, bet irgi išeisiu iš darbo 

neužilgo, tai kaip ir netikiu kad kažkas trukdys.  

 

Simonas Jurkynas (svečias) 

Vis tiek buvai centriniame biure ir įgijai nemažai kompetencijų tenais, ir vis tiek tai yra 

gan svarios pareigos atstovybėj, kaip manai, kokios yra va tos kompetencijos, kurios 

tau duos pranašumą prieš tavo oponentus? (Martynui) 

Kaip manot, kokia va jūsų, kaip pirmininku, patirtis bus naudingesnė negu tarkim 

Martyno? (Agnai ir Ervin) 

Atsako Agna Petkevičiūtė: Tai kokia patirtis iš pirmininko pozicijos, tai kaip ir minėjau, 

baigiu antrą kadenciją, kai buvo klaidų padarytų pirmoje kadencijoje ir labai 

džiaugiuosi, kad turėjau laiko išmokti tas klaidas, iš tikrųjų kokybiškai dirbti su 

komanda, sukurti tą bendruomene fakultete ir žinau būdus, kaip galima padėti kitom 

fakultetinėm atstovybėm, nes turbūt studentai labiausiai mato fakultetines atstovybes ir 

žinoma, nuolatos komunikavom ir bendradarbiavom, ir  su centriniu biuru, ir būdavom 

visąlaik, ir pagalba, kai reikėdavo tam tikrais klausimais, kai kaip vat atstovauti iš 

valdybos pozicijos, manau, kad tai neturėtų būti centrinio biuro lygyje.  

Atsako Ervin Borkovski: Taip, kaip pirmininkas sakyčiau atsakingumo jausmas dėl, kaip 

prezidentas, atstovybės pirmininkas arba pirmininkė dažnai turi nešti atsakomybę už 

visos fakultetinės atstovybės veiklą ar nesvarbu, ar dalyvauji, prie visko prisidedi, bet 

tiesiog taip kolektyvinis atsakingumas, tai nemanau, kad tas pasikeistų ir būtų, ne 

palydėtų einant prezidento pareigas. Labai džiaugiuosi, kad šios kadencijos metu tikrai 

išsivysčiau dar tą platesnio spektrą, sakyčiau, ką galėčiau dar pridurt, tai taip, tikrai daug 

susidomėjimo dedu į studentų atstovavimą ir į akademinius, socialinius procesus, bet 

kaip pirmininkas, teko daug dirbti rinkodaroje ir ryšių su visuomene srityse, ir su 

žmogiškaisiais ištekliais, tai, manau, kad turiu sukaupęs daug patirties ir savo 

kadencijos metu stengsiuos, kad mano komandos narei savo sričių vadovai gautų visus 
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reikiamus įrankius, visus patarimus ir idėjas, kurias sukaupiau per šiuos metus einant 

pirmininko pareigas, tai tiek . 

Atsako Martynas Šimkus: Labai geras klausimas jo, tai centriniame biure, kuom jis 

skiriasi, tai, kad pamačiau kaip veikia prezidentas iš arti, pamačiau, kokius klausimus 

gliaudo būtent prezidentas, kaip viskas atrodo ir ką jis veikia, na, žinoma, kas dar 

prisidėjo, kad mes turiu artimą ryši su būtent centrinę administraciją, kadangi 

dalyvaudavau rektorato posėdžiuose, tai mane mate yra visi dekanai, ne vieną ir ne du, 

ir ne tris kartus buvau rektorate, na ir rektorius, ir visa rektoriaus komanda žino tuomet, 

kas dar būtent, aš manau, vienas iš tokių didesnių, tai kai tu esi vadovaujančioj 

pozicijoje kaip, nu aš esu akademinių reikalų, iš tavęs reikalauja labai daug 

kūrybiškumo, kurį ta vertus pažiūrėjus į pirmininko poziciją, tu turi įrėmintą veiksmą, 

kad tu turi atstovauti savo fakulteto studentus, na ir tu turi finansus prižiūrėti ir taip 

toliau, o kai esi akademinių reikalų vadovas, tai tu tiesiog turi laisvę, kur tu gali galvoti 

kokiu aproach tu gali prieiti prie skirtingų problemų, prie skirtingo, kad akademinių 

programų šiuo atveju, na ir didžioji dalis kaip sako, kad prezidentas, viceprezidentas, 

jie taip pat yra ir akademai, tai, aš manau, kad tai man labai padės  

 

Žaneta Kravcova (alumni) 

Ką galvojat apie mūsų strategijos 4.4 punktą ,,kontrolės komisijos veiklos aktyvinimas 

ir gerinimas“, kaip galvojat, kaip čia reikėtų paaktyvinti ir pagelbėti kontrolės komisiją, 

kad jinai nešališką nuomonę išreikštų apie SA, bet kaip ir jūs darote tam įtaka, tai galbūt 

galėtumėte, na pakomentuoti savo nuomonę ? 

Atsako Ervin Borkovski: Nu va įdomesnis klausimas. Visu pirma, labai daug dėmesio 

reikės skirti dabar visuotinės konferencijos metu renkant kontrolės komisiją, kokie 

nariai įeis į kontrolės komisiją,  kad jie būtų motyvuoti, atsakingi, mylintis savo veiklą 

visos kadencijos metu, o ne tik artėjant ataskaitoms arba sunkesniais periodais, bet kaip 

galima būtų, tik noriu patikslinti norit suprasti iš mūsų, kaip mes planuojame padaryti. 
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Taip, kad kontrolės komisija būtų artima studentų atstovybes veiklai, bet tuo pačiu 

nesudarytu, nebūtu kažkokios interesų konfliktų situacijos, taip?  

Atsako Žaneta Kravcova: Taip teisingai. 

Atsako Ervin Borkovski: Sakyčiau, imčiau iš dalies pavyzdi iš mūsų prezidentės 

Smiltės, viceprezidento Vėjo, jie tikrai puikūs, sudarantys tam tikras pozicijas, tai tokias 

vertybes reikėtų perteikti ir mūsų kontrolės komisijai ir čia tiesiog būtų susitarymo 

reikalas, tiek kadencijos pradžioj, tiek priėjus prie tam tikrų situacijų, nes jos dažnai 

būna kėblokos, kaip kontrolės komisijos nariai gali bendrauti su vienu fakultetu arčiau, 

su kitais galbūt piktys, su vienais kandidatais į pirmininkus ar prezidentus irgi gali būt 

geresniais draugais ir tiesiog derybų, ir komunikacijos klausimas, to kartais trūksta, tai 

vat to ir sieksim.    

Atsako Martynas Šimkus: Na, aš manau, viskas priklauso nuo žmonių, kurie pretenduoja 

kandidatuot būtent į kontrolės komisiją, tokio punkto pas mus strategijoje išviso 

neturėtų būti, nes mes negalime kontroliuoti kontrolės komisijos, na, bet atsižvelgiant į 

tai, kad dabartinė situacija yra tokia, kokia yra, aš manau, kad dėl to ir išsprūdo, vat 

būtent toks punktas, kurį patvirtino strategijoje, na kadangi buvo tų ups ir tų downs 

būtent kontrolės komisijai, na bet aš kaip norėčiau neatsitiktu, kad būtų šališka nuomonė 

kontrolės komisijoj, jeigu tu inicijuoji ir bandai pagerint darbą, na, aš manau, kad čia 

turėtų ne pati atstovybė inicijuoti ir tokio punkto net nereikėtų į savo traukti, net ir dėl, 

nes pati kontrolės komisija turėtų retkarčiais kažkokį nusimatyti periodą, kuriuo metu 

jie apsilanko ir sako ,,sveiki taip ir taip, ir kitaip“, nes aš kiek bendravau, kiek kalbėjau 

su kontrolės komisija , pagrindinė problema buvo tokia, kad mes nežinom kada jiem 

blogai, bet kai mes ateinam viskas jiems gerai, nu ir su tuo, prieš tuo dalyku, kad čia 

turėtų būti atviru ir skaidru iš visų pusių .   

Atsako Agna Petkevičiūtė:  Aš gal truputėli kitaip norėčiau skaityti ar traktuoti tą punktą, 

nemanau, kad tai turėtų būti kontrolės komisijos veiklos aktyvinimas ir gerinimas, bet 

mes, kaip organizacija, turėtume skatinti lygiai taip pat ir savo fakultetines atstovybes. 
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Centrinis biuras lygiai taip pat komunikuoti, kviestis ir kalbėti su kontrolės komisija, 

tartis tam tikrais klausimais, nes tikrai būna padėčių, kada reikia tos nešališkos 

nuomonės ir iš tikrųjų šviesti bendruomenę apie tai, kas yra ta kontrolės komisija, nes 

būna atvejų, kai studentų atstovybės nariai fakultetuose kartais net nežino apie tokį 

organą, kaip jis gali padėti išspręsti tam tikras problemas, tai čia manau, kad yra visų 

diskusija, mes galbūt visi turėtume padiskutuoti ar kontrolės komisija turėtų eiti pas mus 

ar mes turėtume eiti pas ją, ar galbūt mes turėtumėme sutarti kažkokį bendrą koncepciją, 

bendrą viziją ko mes norime kartu su kontroles komisija, kaip gerinti mūsų 

organizacijos struktūrinę veiklą . 

  

Tadas Turonis (Bmf-24) 

Ar buvo tokiu idėjų, planų kuriuos suvokiate, kad gal nebus įgyvendinti arba kokiu nors 

pokyčius ir jeigu taip, tai pateikite paaiškinkite kokių pokyčių atsirado ? 

Atsako Martynas Šimkus: Jo, tai pas mane daugiausia klausimų ir kontraversijos kilo 

dėl stipendijų fondo kadangi aš sakiau kad prisijungiant LJA Lietuvos jūreivystės 

akademiją pas juos ne tik atvyks studentai, kurie bus finansuojamos vietose, bet ir 

studentai, kurie yra nefinansuojamose vietose, na, žinoma, prisijungiant būtent kitą 

padalinį, tas padalinys yra pavaldus ir jis palenda po tam tikra to nuolydžio universiteto, 

aukštosios mokyklos tvarka, na ir šiuo atveju, kad visi pinigai, kuriuos gali įsisavinti 

universitetas būtent iš to padalinio, kur gali pakisti į bet kurią savo biudžeto eilutes ir 

tiesiog labai daug kontraversijos kilo, nes daug kas nesuprato to mano atsakymo ir 

pašnekėjus per praeitą ataskaitinę, supratau reikės, kad ne tik atsiremti būtent į tą vieną 

padalinį, bet ir ieškoti papildomo finansavimo šaltinių, kaip socialiniai partneriai ir visi 

kiti fondai.  

Atsako Agna Petkevičiūtė: Man daugiau būdavo replikuojama tai, kad galbūt truputėli 

aiškiau pateikčiau, kai kuriuos atsakymus, galbūt kai kurie mano nebūdavo tokie aiškus 

dėl to veiklos gairėse ir pristačiau aktualiausius klausimus būtent studentams, ką 
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išsikelčiau, tai vėl kalbant apie studentų nubyrėjimą užsienio studentų įtrupi, 

psichologinio klimato gerinimą. Dabar iš tų studentų, kurie kreipiasi į psichologus 

devyniasdešimt procentų yra architektūros fakulteto studentai, čia kalbant apie 

universiteto psichologus, kas yra ganėtinai prasti skaičiai, turint omeny kitų fakultetų 

kontekste, tai galbūt reikėtu klaust, kelti klausimą ar yra pakankamai ištekliu, kodėl nėra 

kitų fakultetų. Studentai nesikreipia ir panašiai, o daugiau truputėli dar gairėse matėt, 

nežinau, nebent kažką dar galėčiau prisimint . 

Atsako Ervin Borkovski: Taip, tai sakyčiau nebuvo tokios didelės baimės, kad jau to 

matau nepavyks įgyvendinti arba su planu, sakytum reiktų ta punktą išimti, tokio tikrai 

nebuvo, bet dėl ko galėčiau pasidžiaugti, kad tiek ataskaitinėse konferencijose, tiek 

debatų metu, tiek už, taip sakant, už durų kilo labai daug diskusijų dėl studijų 

kalendoriaus pertvarkymo ir trijų kreditų dalykų, tai aš sakyčiau labai džiaugėmės, kad 

tiek daug diskusijų ir minčių, ir galbūt grėsmių kol kas galėtų kilti iš to. Yra pristatymas 

tiek mano, tiek komandai, tiek man asmeniškai, tiek ataskaitinių konferencijų metu, bet 

kad bijočiau to nepavyks įgyvendinti ar kažkur pastrigsim, šimtu procentu tai sakyčiau 

ne. Manau, visada yra kažkokia išeitis, o jeigu tiesiog atstovybei ar centriniam biurui 

nepavyksta kažko įgyvendinti, tiesiog reikės tinkamai tą iškomunikuoti, kodėl 

neapvyko ir kita centrinio biuro kadencija arba kita fakultetinė komanda po metų arba 

dviejų vėl nepradėtų apie tą pati kalbėti, kad reikia tą ir tą padaryti, na prieš du metus 

visi šimtą procentų įsitikino arba to nereikia, arba tai neįgyvendinama, paprasčiausiai, 

tai tiesiog tą sakyčiau instituciją ne artinti, o lavinti, kad vis  nesikartotų tie patys 

projektai iš naujo, iš naujo priimtus . 

 

Paula Valaitytė (Alumni) 

Ar jūs turite idėjų, galbūt kaip galvojat pagelbėti fakultetams motyvuoti studentus, 

seniūnus dirbti, surinkti tą informaciją, ta prasme bendradarbiavimas? nu norėčiau   

labai konkrečiau, ne taip, kad aktyvint susirinkimus, mes tą jau girdėjom . 
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Atsako Agna Petkevičiūtė: Gerai, aš gal truputėli iš savo patirties, nes architektūros 

fakultete buvo momentų, kai turėjom problemą tarp studentų atstovų, tai yra 

dekomunikaciją su pačiais seniūnais, iš kitos pusės yra priėjimas prie pačių studentų, 

nes yra lygiai taip pat akademinės grupės, kurios lygiai taip pat dažnai turi pozicijas ir 

kartais jų neišsako savo seniūnui ir ta komunikacija ir iš tos grandies kartais būna 

nutrukusi, tai savo ruoštu mes atliepiame kiekvieną akademinę grupę, pirmiausia 

kreipdamiesi per seniūnus ir su kiekviena akademine grupe dažniausiai vykdavo, bent 

jau du, trys žmonės, kurie maniškiai tiek ir visa užsienio studijų programos dalies 

akademinė grupė pasikalbėti atėjo apie studijų problemas, studijų išlaidas, apie 

kiekvieną mokytoją ir man tai buvo nuostabu, tai buvo aktualu ir tai buvo vienas iš būdu, 

kai mes sukūrėm pradini ryši su seniūnais, žinoma, toliau yra labai svarbi komunikacija 

ir paskaitos užtikrinimas, tai ką mes surinkome, kokie buvo teigiami ar neigiami dalykai 

ar tai buvo problemos su dėstytojais, todėl ir kreiptųsi, jeigu reikia į akademines dėl 

akademinės etikos pažeidimų, ar dėl kompetencijų gerinimo, ar į psichologus, turėjome 

labai įvairių atveju, ar tai būtų lygiai taip pat katedros vedėjai, būtent mūsų žingsniai 

išklausant ir padedant, ir parodant, kad tai yra įmanoma kažką įgyvendinti, ir duodant 

atgalini ryšį kas pavyko ir užtikrina tą geresnę, tolimesnę komunikaciją ir pačių 

studentų, ne tik seniūnų įsitraukimą į pačios atstovybės veiklą ir problemų kėlimą . 

Atsako Ervin Borkovski: Taip, tai iš savo fakultetinės atstovybės praktikos, ką galėčiau 

pasakyti, kad turim tam tikrus sprendimo budus, kaip išlaikyti seniūnus aktyvius, būtent 

dėl šios priežasties bendrai norint padidinti tą aktyvumą, susidomėjimą atstovybes 

gyvenimu. Atstovybes sprendžiamais klausimais fakulteto veikla mes praeitų metų 

eigoje pradžioje iniciavome seniūnų įsitraukimo darbo grupę, kuri dirbo puse metų ir 

sukūrė gaires, kad kiekvienas- fakultetinė atstovybė galėtu neišradinėti to pačio 

dviračio, taip sakant, kiekvienais metais sugalvot, kaip galėtume suaktyvinti mūsų 

seniūnus, kai turime aišku planą, kuris tobulintinas, bet pagrinde yra reguliarūs seniūnų 

susitikimai su studentų atstovybę ir studijų prodekanu arba prodekane, tai palyginus 
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mes per metus turim jų nuo dvylikos iki penkiolikos, tada reguliari komunikacija tarp 

studentų atstovybes ir seniūnų. Ne tik problemų kelimas konferencijų metu, bet visų 

metų eigoje, tai tam sukūrėm įrankius, vykdome mūsų susitikimus hibridiniu būdu, taip 

pat galima palikti klausimus arba problemas per online formas, irgi norėčiau pabrėžti 

galbūt kaip fakultetai paskirsto, gauna vienkartines stipendijas. Fakultete pagrindą 

skiriame seniūnams arba studentų atstovams, kiti fakultetai daro rečiau, tai tiesiog 

norėtume tą akcentuoti, kad fakultetinės atstovybės galėtų daugiau vienkartinių 

stipendijų skirti, kai turi tokias galimybes seniūnams. Kažką dar pridurti, sakyčiau ne 

visi seniūnai žino, už aktyvų savo akademinės grupės atstovavimą gali gauti plius vieną 

papildomą balą prie „Erasmus“ atrankos, tai tokiu mažų detaliu viešinimas ir 

komunikavimas tikrai gali kartais motyvuoti seniūnus. 

Atsako Martynas Šimkus: Jo, tai tas neaktyvumas tikrai skirtingose fakultetuose yra 

skirtingas ir taip toliau. Pirmiausia, reikia išsiaiškinti kokia tai yra problema, na dažnai 

būna, kad seniūnų neaktyvumas atsiranda būtent dėl viceprezidento neaktyvumo, 

nereguliarių susirinkimų, tai užtenka išrinkti pirmakursių seniūnus ir su jais nesusitikti 

arba nesudaryti tokiu sąlygų, kad jie jaustųsi saugiai ir kad jų problemos yra išnešamos 

toliau negu to kabineto durys, tai pirmiausiai reikia išsiaiškinti kur yra šuo pakastas, 

kadangi skirtingi fakultetai skirtingai vykdo, pavyzdžiui, pas mus fakultete seniūnų 

susirinkimai vykdomi ne tik su seniūnais, bet ir su grupiokais. kad gali ateiti kiek nori 

grupiokų, gali ateiti ir du, ir trys, ir taip toliau, todėl yra išgirstama daugiau nuomonių, 

ne tik seniūno vieno ir labai dažnai atsitinka taip, kad neaktyvumas yra ne tik ne dėl 

reguliarių susirinkimų, bet gali būti ir dėl vertės nematymo, kadangi atrodo jų 

problemos niekur neina, jie negauna nieko iš to, bet jie turi ir daugiau ryšiu. Tuos 

grupiokus, ar ten dėstytojai, visuomet jiems skambinės, ar dar kažkas, tai esminis 

dalykas tiesiog yra išsaikinti ir parodyt, tiesiog kokią vertę, kuria seniūnai. Kaip jie 

keičia būtent mūsų bendruomenės dinamiką, kaip jie prisideda prie viso šito 

bendruomenės kūrimo ir kaip jie gali pakeisti būtent tą studentišką rytojų, na ir žinoma, 
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labai trūksta seniūnų neformalių  susitikimų, bet, manau, kad čia reiktų pasiaiškinti 

kokios  sistemos yra vykdomos kokiuose fakultetuose, tai tuos dalykus išsiaiškinus 

galima iš tikrųjų rast skirtingų būdų, nes visur jie skirtingi.   

15. VGTU SA prezidento rinkimai; 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VGTU SA prezidentą. 

16.  VGTU SA MF pirmininko rinkimų rezultatų pristatymas; 

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius: 18 

Už Mantą Jozavitą balsavo: 14 

Prieš Mantą Jozavitą balsavo: 1 

Susilaikė: 2 

 

Už Vladislav Bogdzievič balsavo: 1 

Prieš Vladislav Bogdzievič balsavo: 14 

Susilaikė: 2 

 

17.  VGTU SA MF delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę rinkiminę 

konferenciją 

Kviečiami seniūnai norintys ir galintys dalyvauti VGTU SA neeilinėje visuotinėje 

rinkiminėje seniūnų konferencijoje. Fakulteto vardu kviečiami 6 delegatai.  

 

Mantas Jozavitas (MRf-23) 

Karolis Bendinskis (Mf-22) 

Milda Kasparavičiūtė (MRf-24) 

Emilija Balachovičiūtė (GIVf-23) 

Akvilė Stankutė (BMf-23) 

Kotryna Žalėnaitė (TDIfu-23) 



 

 
 

 

Konferencijos pirmininkas      Viktoras Jašinskas 

Konferencijos sekretorius       Karolis Bendinskis 

Konferencijos sekretorius       Ervinas 

Dambrauskas 

 
 

 

18. Konferencijos uždarymas 

 

 

 

Konferencijos pirmininkas      Viktoras Jašinskas 

Konferencijos sekretorius       Karolis Bendinskis 

Konferencijos sekretorius       Ervinas 

Dambrauskas 
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